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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom aan alle leden 

en een speciaal welkom aan de leden van verdiensten en de ereleden. 

 

De agenda wordt doorgenomen.  

Er wordt 1 minuut stil gestaan bij het overlijden van 2 leden: 

Ben Kruisselbrink 

Gerhard Scholten 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingekomen stukken 

Af meldingen: Marco Wiggers, Theo van Rossum, Bert Droppers, Leon klein Tank, Michel Floors,  

Gé Boeyink, Dirk Vruggink, Ben Polak en Bryan van Leeuwen. 

 

Mededelingen: 

Overleg werkgroep sport buizingingen gemeente Winterswijk 

Aantal bijeenkomsten geweest met de werkgroep sport(alle sport verenigingen uit Winterswijk) 

Er is gesproken over de impact die de bezuinigen gaan hebben op alle sportclubs. In het geval van 

FC Winterswijk is het minimaal. Voor ons als ver is het goed te overzien. Een aantal andere 

verenigingen heeft hier veel meer last van. Als werkgroep wordt het wel intensief besproken. 

 

Federatie overleg 

Alle voetbal verenigingen gemeente Winterswijk. 

Overleg met de KNVB waar me met elkaar bespreken hoe het gaat. Waar we elkaar kunnen 

helpen. 

 

De vijfhoek(AZSV, Grol, Longa, DZC en FC Winterswijk) 

De grotere verenigingen uit de achterhoek komen gezamenlijk bij elkaar. Waar lopen wij als 

verenigingen tegen aan. Waar kunnen we in samenwerken? 4x per jaar.  

Onderwerpen, Veiligheid drugs gebruik, drank etc. Hoe ga je er als verveningen mee om? 

Vervanging veldverlichting.  

Groot dank aan alle betrokkenen(stichting en de projectgroep).  

Vrijwilligersavond was een druk bezochte avond ongeveer 180 vrijwilligers die er een geslaagde 

avond van gemaakt hebben. Dank aan de vrijwilligerscommissie voor het organiseren. 

Hartelijk dank aan alle vrijwilligers van de vereniging die het mogelijk maken. 

 

Sluiting complex 17-12-2023 t/m 06-01-2024 

 

Agenda sheet 7 

 

3. Verslag voorjaarsvergadering 

Geen op- of aanmerkingen, goed gekeurd. Dank aan de secretaris. 
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4. Jubilea 

7 leden 25 jaar lid, 2 leden 40 jaar lid en 12 leden 50 jaar lid. 

Leden worden naar voren geroepen, en krijgen een persoonlijk woordje, speldje 

en een bos bloemen van de voorzitter. 

Leden van 60,65 en 70 jaar lid volgen op uitnodiging bij een thuiswedstrijd van FC Winterswijk 

zondag 1. 

 

5. Jaarverslag 2022-2023 

JE: Ten eerste het bestuur dank aan het bestuur voor het beschikbaar stellen voor de financiën 

G-Team. Alle jubilea gefeliciteerd: 

Een prachtig mooi jaar verslag, maar ik mis was. Iedereen voelt zich welkom, alle teams staan 

vermeldt maar over het G-team staat er niks op. Zéér teleurstellend. 

AvdM: Terecht punt. Onze excuses daarvoor, hier hadden wij scherper op moeten zijn. 

 

Verder geen op-aanmerkingen. Dank aan de schrijvers van het verslag.  

 

6. Jaarverslag penningmeester 

De penningmeester krijgt het woord. 

Ik ga jullie zo meenemen door de financiën. 

Ik wil eerst even stil staan bij GS, Hij heeft heel lang, heel veel werk gedaan voor de administratie 

en dit zie je pas als hij er niet meer is. Ik wist het wel, maar toch als hij er niet meer is zie je pas 

hoeveel hij gedaan heeft. FC Winterswijk was echt zijn club. Op 3 dagen na heeft GS voor FC 

Winterswijk het boekjaar 2022-2023 gedaan. Mooi, groot applaus voor GS. 

Positief resultaat. Kantine, Toch met z’n allen meer geconsumeerd en meer aanwezig geweest 

dan begroot.  

Opbrengst contributie omhoog. Flink meer leden dan verwacht. 

Vragen:  

Ik was benieuwd naar de energiekosten, gezien de begroting van voorjaarsvergadering. Je was 

niet er positief toen, Ik ben benieuwd hoe dit er nu voorstaat.  

JH: Stichting stelt voorafgaand aan het seizoen de energielasten vast. Zij kunnen niet 

achteruitkijken voor de energie lasten. Zij moeten achteraf bij ons “teruggevorderd worden”. 

Exploitatie tekort kan wel gedicht worden. Ik verwacht wel dat het qua energielasten beter 

wordt. We hebben hier intensief contact over met de stichting.  

Dank aan de penningmeester voor het verslag en de uitleg 

 

 

 

 

 

7. Verslag kascommissie 



Notulen najaarsvergadering 20-11-2023 

   
 

TE neemt het woord. Stelt zichzelf voor.  

Namens de kascommissie mag hij verslag uitbrengen over het seizoen 2022-

2023. Ook graag even stil staan bij GS. Goede overdracht naar JH hartelijk dank. 

Opvolging GS wordt deels gedaan door PJ. 

Ledenaantal is mooi doorgegroeid, veel leden van VV Vosseveld erbij. 

Kantine omzet flink gestegen, aantal thuiswedstrijden op zaterdagavond wat daar aan bijdraagt. 

Inkomsten uit de acties, sponsoring en de rommelmarkt flink bijgedragen.  

Complimenten aan al die leden. 

Kosten lopen iets op. 

Seizoen mooi afgesloten met prima resultaat 

Conclusie: Penningmeester met team hebben goed werk geleverd omtrent de financiën. 

Complimenten aan de penningmeester met zijn team. Applaus. De kascommissie stelt voor om 

het bestuur decharge te verlenen. 

JH dankt TE voor zijn inzet als 3 jaar kascommissie en overhandigt hem een bosje bloemen. 

 

7a. Schema aftreden kascommissie en benoeming nieuwe kascommissie  

Tom Elferink najaar 2023 

Edwin Nijenhuis najaar 2024 

Dennis Bongers najaar 2025 

Het bestuur stelt voor om Mark Langenakker te benoemen. 

Edwin Nijenhuis najaar 2024 

Dennis Bongers najaar 2025 

Mark Langenakker najaar 2026 

 

8. Vaststellen organisatie structuur 

We zijn als vereniging bezig om de organisatie van FC Winterswijk te verbeteren, dit goed neer te 

zetten. (zie sheet 26). We moeten meer samenwerken als vereniging op alle fronten.  

Bij de onderbouw is het heel goed gestart, dank aan LO, KB, PG en DtD.  

Een aantal zaken waar wij tegenaan zijn gelopen qua trainers en voldoende mensen op het veld 

om het allemaal goed werkbaar te maken.  

Dit is voortschrijdend, hebben wij aanvulling nodig, gaan we het aanpassen? Na overleg zal het 

indien nodig aangepast worden. Wij hopen op de voorjaarsvergadering het definitieve schema te 

kunnen delen. Dit ter jullie info. 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Bestuursverkiezing 
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Aftredend en herkiesbaar is:  
Joey Frielink(secretaris) 
Tussentijds aftredend en niet herkiesbaar zijn:  
Marco Wiggers 
 
Het bestuur stelt voor om in zijn plaats te benoemen:  
Laurens Oord 
 

Laurens stelt zichzelf voor.  

De vergadering verkiest de Laurens Oord en Joey Frielink. 

 

10. Rondvraag 

KB: Namens de coördinatoren van de onderbouw; we hebben een ledengroei 100 leden van in 

één seizoen. Om een beeld te geven, de onderbouw telt op dit moment 175-200 leden. Dat 

brengt heel veel uitdagingen met zich mee, en uiteraard vraagt dit ook wat van het complex. 

Vanavond hebben we in overleg met de veld/kleedkamerplanning wat kunnen regelen om het 

voor nu acceptabel te maken. Kinderen kunnen op dit moment geen wedstrijden spelen alleen 

trainen. We hebben nu al te veel wissels bij de teams.  

We zijn heel erg benieuwd hoe hier naar gekeken wordt? 

AvdM: Dat is een moeilijke vraag, We hebben dit signaal ook gekregen. We hebben hier op dit 

moment niet het juiste antwoord voor. Er liggen nog wel een aantal uitdagingen. Dit moeten wij 

intern bespreken, en ook zeker met de coördinatoren. Wij kunnen dit als bestuur nu niet 

beantwoorden, we moeten hier samen naar gaan kijken hoe wij dit goed op kunnen lossen. We 

komen hier op terug 

 

GtK: Vraag over de vijfhoek; Er is toen ook geopperd, waarom zit Trias er niet bij? 

AvdM: In goed overleg is er gezegd dat het niveau van voetballen(1e elftal) ook mee speelt. Maar 

wat ons betreft, is het zeker ook belangrijk om op lokaalvlak te blijven overleggen over de basis 

van normen en waarden, goed met elkaar om te gaan.  

 

Oproep v/d voorzitter: We moeten het samen doen, als verenging kunnen wij alleen SAMEN 

vooruit. Wij willen dan ook vragen iedereen te helpen. 

 

AM: Na afloop van ons fantastische jaar wil ik wel graag weten wat er gebeurd is qua ongeluk? 
Avdm: Er is met meerdere mensen over gesproken, ook met mensen vanuit de 
rommelmarktgroep besproken. Wij moeten op dit moment ook afwachten. 
AM: Wordt dit een juridisch verhaal?  
AvdM. Ja hebben een verslag gekregen mocht dit nodig zijn? 
AM: hebben zij zich later pas gemeld? 

Avdm: Ja, wij hebben pas later een brief ontvangen. Wij komen hier op terug bij de 

rommelmarktcommissie. 

 

HV: Normen en waarden, wat moeten wij aan denken? 

AvdM: Normen en waarden is een oproep van mijn kant. De vijfhoek is een 

samenwerkingsverband of wij dingen kunnen verbeteren op allerlei gebieden. We kunnen veel 

van elkaar leren.  

JS: Er is overleg geweest met de Eendracht rommelmarkt, na aanleiding van het ongeval. Die 

hebben een calamiteiten verzekering. Hebben wij dat binnen de vereniging ook? 
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JH: Die hebben wij ook. Alleen het nadeel is dat het niet bij ons op het terrein 

heeft plaats gevonden. Hier moeten wij van leren. 

 

E: Vraag over normen en waarden: Meestal zijn het vaak dezelfde mensen die zich “misdragen” 

Hebben jullie contacten met andere verenigingen. Hebben jullie onderling ook contact over 

personen? Lichten jullie ook andere verenigingen in over gedrag? 

AvdM. Dat is een hele goede. Wij spreken hier in het federatie overleg en met de KNVB over. 

Voordat de KNVB optreed moet er echt wel het e.e.a. gebeuren. Wij als Winterswijkse 

verveningen zijn bezig met een protocol zodat iedere club dezelfde maatregelen neemt en met 

elkaar daar over in contact blijft. 

 

GTK wil een oproep doen:  

Beste FC Winterswijkers aanstaande vrijdag is de veiling. Kom allemaal vrijdag, we hebben een 

mooie avond in elkaar gezet! Ik hoop jullie dan allemaal te zien! 

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om  21.30u en biedt alle aanwezigen een rondje namens het 

bestuur aan.  


